

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 15-05-2025 05:34:48 PM Subject: The deal to sell all shares of the INVESTBANK to B	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 15-05-2025 05:34:48 PM الموضوع: صفقة بيع كامل أسهم البنك الاستثماري لبنك الاتحاد
The Board of Directors, in its meeting held on May 15, 2025, decided to proceed with executing a strategic transaction to sell all shares of the INVESTBANK capital to Bank al Etihad by exchanging them as in-kind shares for Bank al Etihad's capital increase. This transaction falls within the framework of the INVESTBANK strategic direction, enhancing its competitive capabilities, developing its banking business system in an integrated manner, and creating sustainable value for shareholders. The transaction will be executed through the sale of the INVESTBANK's entire capital of (125) million shares (including shares eligible for board membership, reserved shares, and pledged shares) to Bank al Etihad, in exchange for Bank al Etihad's capital increase of (125,203,252) shares allocated to the INVESTBANK's shareholders, each in proportion to their shareholding in the INVESTBANK's capital, as they stand at the end of the day the INVESTBANK's shares are suspended from trading on the stock market for the purpose of executing the deal. In this context, the INVESTBANK would like to emphasize its deep commitment to retain its human resources, as they are the cornerstone of the Bank's success and the source of expertise and knowledge upon which its corporate culture is built. INVESTBANK will ensure the continuity of these competencies, ensuring a stable work environment and the continued provision of highly efficient services. This decision will be subject to the approval of the Central Bank of Jordan, the Extraordinary General Assembly of the Bank's Shareholders, the Jordan Securities Commission, the Ministry of Industry, Trade and Supply/Companies Control Department, and the relevant official authorities, in accordance with applicable laws and regulations.	قرر مجلس الإدارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 2025/5/15، المضي قدماً نحو تنفيذ صفقة استراتيجية تقضي ببيع كامل أسهم رأس مال البنك الاستثماري إلى بنك الاتحاد بمبادلتها كأسهم عينية بأسهم زيادة رأسمال بنك الاتحاد، وذلك في إطار التوجهات الاستراتيجية للبنك الاستثماري، وتعزيز قدراته التنافسية، وتطوير منظومة أعماله المصرفية بشكل متكامل وخلق قيمة مستدامة للمساهمين. وتأتي هذه الخطوة في سياق توجهه استراتيجي يسعى إلى تمكين مساهمي البنك الاستثماري من المشاركة في كيان مصرفي أكبر وأكثر تنوعاً، وفتح آفاق جديدة للنمو المؤسسي والمصرفي، بما يعزز من تنافسية القطاع المصرفي ويخدم تطلعات المساهمين والعملاء على حد سواء. وسيتم تنفيذ الصفقة من خلال بيع كامل أسهم رأسمال البنك الاستثماري البالغة (125) مليون سهم (بما في ذلك الأسهم المؤهلة لعضوية مجلس الإدارة والأسهم المحجوزة والمرهونة) إلى شركة بنك الاتحاد بمبادلتها كأسهم عينية بأسهم زيادة رأسمال بنك الاتحاد البالغة (125,203,252) سهم والمخصصة لمساهمي البنك الاستثماري كل بنسبة مساهمته في رأس مال شركة البنك الاستثماري وكما هم في نهاية يوم إيقاف سهم شركة البنك الاستثماري عن التداول في السوق المالي لغايات تنفيذ عملية التملك. وفي هذا الإطار، يود البنك الاستثماري أن يؤكد على التزامه العميق بالحفاظ على الكوادر البشرية العاملة فيه، باعتبارهم حجر الأساس في مسيرة نجاح البنك، ومصدر الخبرة والمعرفة التي بنيت عليها ثقافته المؤسسية. وسيتم الحرص على ضمان استمرارية هذه الكفاءات، بما يكفل استقرار بيئة العمل، واستمرارية تقديم الخدمات بكفاءة عالية. وسيكون هذا القرار خاضعاً لموافقة البنك المركزي الأردني والهيئة العامة غير العادية لمساهمي البنك وهيئة الأوراق المالية ووزارة الصناعة والتجارة والتموين/دائرة مراقبة الشركات والجهات الرسمية المختصة، وذلك حسب الأصول التشريعية والإجرائية المعمول بها.
15-05-2025	15-05-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الاء مرقه	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقه